

條款及細則

1. “早晨著數等您攞”活動推廣期由 2019 年 10 月 14 日至 2019 年 11 月 30 日(下稱“推廣期”)。
2. 推廣期內，每名早上 8 時至 10 時在坑口南豐廣場服務中心(852HHUM)成功寄件或取件的客戶，可即時換領大家樂港幣\$10 現金券(下稱“獎品”)一張。限量 1000 張，送完即止。
3. 每名符合資格的客戶(以該客戶的寄件或取件電話號碼計算)每天只能換領獎品一次。
4. 若符合資格的客戶於成功寄件或取件後未有即時換領獎品，則視作放棄論，將不會獲得補發。
5. 一旦得獎者領取獎品後，恕不退換，若有遺失、損毀或被竊，將不會獲得補發。
6. 獎品不可協議、轉讓、轉售及不可轉換成現金、積分或其他項目。
7. 獎品由第三方供應商提供，獎品之品質有效性、安全性、特性、保養及使用方式均受該供應商的所有使用指示、安全守則、條款及細則所規限，順豐速運(香港)有限公司(下稱“順豐”)恕不負責。得獎者應先自行核實獎品是否適合個人使用。為免生疑問，如得獎者對以上獎品存有任何問題，應自行聯絡有關供應商作進一步查詢或追討，順豐將不會承擔任何責任。
8. 順豐對任何有關獎品概不作出任何明示或默示的聲明、陳述或保證，包括但不限於獎品的性質、隨附的條款及細則、使用條件，以及知識產權的擁有權。
9. 參加者如因參加本活動或因活動獎品而遭受任何損失，順豐不會負上任何責任。
10. 順豐保留隨時更改或取消上述遊戲及/或修訂此等條款及細則之權利，而無須事前通知。
11. 本條款及細則受香港特別行政區法律解釋和管轄，參加者同意不可撤銷地接受香港法院專有的司法權管轄。
12. 凡參加本次活動者，即表示了解並同意接受以上所有條款及細則。
13. 條款及細則的中英文版本如有歧義，一概以中文版本為準。
14. 如有任何爭議，順豐對有關本活動之一切事宜保留最終決定權。
15. 如有任何疑問，請致電客戶服務熱線 (852) 2730 0273 (香港) 或 (853) 2873 7373 (澳門)。

Terms and Conditions

1. The promotion period of “Early Bird Promotion” starts from 14 October 2019 to 30 November 2019 (“Promotion Period”).
2. During the Promotion Period, customers who successfully drop-off or pick-up packages at the Hang Hau Nam Fung Plaza Service Centre (852HHUM) during the period of 08:00a.m. to 10:00a.m., are eligible to redeem a HK\$10 Café De Coral cash coupon. A total of 1000 coupons (“Gift”) will be given away to eligible customers.
3. Each eligible customer (classified with his/her drop-off or pick-up mobile number) can only redeem the Gift once a day.
4. Participants should redeem the Gift once successfully drop-off or pick-up packages, otherwise the Gift cannot be received and shall not be reissued.
5. All gifts cannot be refunded or exchanged once redeemed; and shall not be reissued if lost.
6. Gift cannot be agreed, transferred, resold and cannot be converted into cash, points or other items.
7. Gift is provided by third-party supplier. Its validity, safety, features, maintenance and usage are subject to all instructions, safety rules, terms and conditions of the supplier. S.F. Express (Hong Kong) Limited (“S.F. Express”) is not responsible for any of the relative terms.
8. S.F. Express makes no expressed or implied statements, declarations or warranties, regarding but not limited to, the nature of the accompanying terms and conditions, the conditions of use, and the ownership of the intellectual property of the Gift.
9. S.F. Express is not responsible for any loss participants suffer due to participation in the promotion or the Gift.
10. S.F. Express reserves the right to revise and change any content and terms and conditions of this promotion at any time and shall be effective upon its revision, or to terminate this promotion without further notice.
11. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region. All participants agree to irrevocably accept the exclusive jurisdiction of the Hong Kong courts.
12. Anyone who participates in this promotion understands and agrees to accept all the above terms and conditions.
13. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

14. In case of any dispute, the decision of S.F. Express shall be final.
15. Should you have any inquiries, please call our Customer Service Hotline at (852) 2730 0273 (Hong Kong) or (853) 2873 7373 (Macau).